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CE-226 

Certificate: CE-226 (replaces certificate of 19 November 2020) 

Zertifikat: CE-226  

NMi Certin B.V., 

designated and notified by the Netherlands to perform tasks with respect to conformity 

modules mentioned in article 17 of Directive 2014/32/EU, declares that the production control 
of 
NMi Certin B.V., 
in den Niederlanden zur Erledigung von Aufgaben im Zusammenhang mit den Konformitätsbewertungsverfahren 
der im Artikel 17 der Richtlinie 2014/32/EU genannten Module bestellt und benannt, erklärt hiermit, dass die 
Produktionskontrolle von 

Glasveredlung Schmitz GmbH 
Krugenofen 21-23 

D-52066 Aachen 

Germany 
Ch. o. C. Number: DE 123601812 

meets the applicable requirements of annex II, A2 of Directive 2014/32/EU for the conformity 

assessment of instrument category: 
die geltenden Anforderungen gemäß Anhang II, A2 der Richtlinie 2014/32/EU zur Konformitätsbewertung der 
Gerätegruppe erfüllt: 

Material Measures 

Chapter II - Capacity serving measures 
Scope of the certificate is described in the annex of CE-226. 
Maßverkörperungen Kapitel II - Ausschankmaße 
Eine Beschreibung des Gültigkeitsbereichs des Zertifikats findet sich im Anhang zur CE-226. 

The certificate is initially granted on 22 December 2014. 
Ursprüngliches Ausstellungsdatum des Zertifikats: 22. Dezember 2014. 

This certificate remains valid, under the condition that the production control is maintained 

satisfactory. 
Dieses Zertifikat behält seine Gültigkeit, sofern die Produktionskontrolle in zufriedenstellender Weise gepflegt wird. 

The English text in this document is prevailing.  
Der englische Text in diesem Dokument ist verbindlich.   
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